
26 HAZIRAN 2023 PAZARTESI FIYATI: 15 TL YIL: 29 SAYI: 1164w w w.ya s a m g a z e t e s i . c o m . t r

Kılıç’tan ‘Kızıl Elma’ turu
n Maltepe Belediye Baş-

kanı Ali Kılıç, Türk dünyası-
nın önemli ülkelerini tek tek 
ziyaret etti. İstanbul’da Türk 
dünyası buluşmalarına da 
katkılar sunan Maltepe Beledi-
ye Başkanı Ali Kılıç, Asya’daki 
büyük Türki Cumhuriyetlere 

bir dizi ziyaret gerçekleştir-
di. Türkistan, Kazakistan ve 
Özbekistan gibi stratejik Türk 
Cumhuriyetlerinde temaslarda 
bulunan Kılıç, önümüzdeki 
dönemde yapılacak iş birlikleri 
anlamında da önemli görüşme-
ler yaptı.n 8’DE

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, 4 yıllık 
görev süresinin hesabını, canlı ya-
yında kamuoyuna verdi. Kentin tüm 
sorunları, beklentileri ve taleplerine 
yönelik çalışmaların detaylarını 
kamuoyuyla paylaşan İmamoğlu, ik-
tidar kanadından gelen tüm engelle-
melere rağmen yaptıkları hizmetleri 
örnekleriyle sıraladı. n 9’DA

Imamoğlu 4 yılın 
hesabını verdi

Atakent ‘Müdür’le 
NEFES ALACAK

n İstanbul’daki kalaba-
lık ve sıkışık mekanların 
ezberlerini bozacak ve 
konuklarına nefes aldıra-

cak yeni nesil meyhane 
‘Müdür’ün açılışı üst dü-
zey konukların katılımıyla 
gerçekleşti. n 2’DE

Yıkılan 
okulun 
arazisi 
sırrını 

koruyor

Depreme 
dayanıksız gerek-

çesiyle yıkılan okulun 
arazisinin akıbetinin 
ne olacağı sır olarak 

kaldı.

Başakşehir Ziya Gökalp Mahallesi’ndeki rant planı 

uygulanmaya devam ediyor. 12 yıl önce başlayan rant 

projeleri sürerken, bölgeye okul, postane, park gibi 

kamu hizmetleri de sunulmadı. Özellikle depreme 

dayanıksız gerekçesiyle yıkılan okulun arazisine ne 

yapılacağı halen belirsiz.
SAYFA 3’TE

sözde mi 
kaldı?

Yüzde 25

Hükümetin getirdiği kira fiyatlarındaki yüzde 25 sınırının yeterin-

ce uygulanmadığı konusunda özellikle kiracılardan yoğun şikayetler 

yükseliyor. Enflasyonist ortam kiracıları zor duruma düşürürken, ev 

sahiplerini de kira fiyatlarında büyük artışlar yapmaya itiyor. 

Enflasyon ve kur artışı ile 
beraber artan kira fiyatları için 

geçtiğimiz yıl değişikliğe gidilmiş, 
hükümet tarafından kira fiyatla-
rına yüzde 25 sınır belirlenmişti. 
Ancak öte yandan başta İstanbul 

olmak üzere tüm ülkede kira fiyat-
ları rekor kırmaya devam ediyor. 

İstanbul Büyükşehir Belediyesi 
Genel Sekreter Yardımcısı Buğra 

Gökce, Nisan 2019'dan bu yana 
kira artış oranının Türkiye gene-

linde yüzde 583, İstanbul'da yüzde 
713 olduğunu açıklamıştı.

SAYFA 3’TE

Sefaköy’ün esnafı 
‘Yüksek’lerde

n Küçükçekmece’de iş ve istihdam üre-
ten küçük büyük tüm esnafların sorunla-
rıyla ilgilenen Sefaköy Birleşik Esnaf ve 
Sanatkarlar Odası, Sait Yüksek’in baş-
kanlığıyla birlikte üye sayısında patlama 
yaşıyor.43 yıllık stabil bir oda sürecine son 
vererek 2 yıl içinde üye sayısını yaklaşık 10 
kat artıran Sefaköy Birle-
şik Esnaf ve Sanatkarlar 
Odası Başkanı Sait Yük-
sek, gazetemize konuk 
olarak imtiyaz sahibimiz 
Celal Karaali’ye konuştu.

SAYFA 4’TE

Sarıyer’de destek, 
el emeği pazarına dönüştü

n Sarıyer Bele-
diyesi’nin girişimci 
kadınlara verdiği 
mikrokredi desteği 
ile kendi ürettikleri 
ürünleri satarak, 

kazançlarını sağla-
yan kadınlar Tarabya 
sahilinde “Yaza Mer-
haba Kadın Emeği 
Pazarı” kurdu. n 7’DE

Polat ile Salıcılar evliliğin 
güçlü bağıyla birleşti
n İş insanı Özdemir 

Polat’ın kızı Tansu Polat ile 
Gaziantep’in tanımış Salıcı 

ailesinin oğlu Alp Salıcı 
muhteşem bir düğün töreni 
ile dünya evine girdi.n 15’TE

Küçükçekmece’de 
DRAGON BOT 

HEYECANI 
n Küçükçekmece Belediyesi Gençlik ve 

Spor Hizmetleri Müdürlüğü tarafından 
Küçükçekmece Gölü’nde düzenlenen Dra-
gon Bot Festivali, 35 takımın heyecan ve 
kıyasıya rekabetine sahne oldu. n 7’DE

Bağcılar’da 
Kiraz Bereketi 

n Bağcılar Belediyesi geleneksel hale getirdi-
ği Kiraz Festivali'ni bu sene de coşkuyla kutladı. 
Sosyal anlamda yaptığı faaliyetlerle adından söz 
ettiren Bağcılar Belediyesi, festivallerine devam 
ediyor. Geleneksel Kiraz Festivali Bağcılar’da her 
yıl olduğu gibi bu senede düzenlendi. Belediye 
Başkanı Abdullah Özdemir ve beraberindeki 
siyasi heyet vatandaşlar ile buluştu.  n 7’DE

‘Ilaç’ için
tehlike 
çanlarıSAYFA 3’TE

Konteynerle Beşiktaş’ın 
çehresini bozmayacak

n Beşiktaş’ta Temizlik 
İşleri Müdürlüğü’ne bağlı 
ekiplerce ilçe genelinde 
atık yönetimi çalışması 
başlatıldı. Bu kapsamda 
vatandaşlardan gelen 

talep sonucunda çöp 
konteynerleri hem çevre 
kirliliği hem de görüntü 
kirliliğinin önüne geç-
mek amacıyla yer altına 
alınıyor. n 8’TE

Depremin nefesi ensemizde; 
Oyalayan mevzuatlar değişmeli

Büyükçekmece Belediyesi, Fatih Mahallesi’nde riskli olduğu 
tespit edilen 4 blok, 42 bağımsız bölümdeki yapıları kentsel 
dönüşüm kapsamında yıkım işlemlerini yaptı. 

SAYFA 5’TE
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ALTAY: ÇOK GÜZEL ANILAR
 BİRİKTİRİLECEK

Kurdele kesim töreninde ko-
nuşan CHP İstanbul Milletvekili 
Engin Altay, “Atakent’te çok nezih 
bir mekanın açılışında birlikteyiz. 
Bu mekan insanları buluşturmak 
için çok güzel bir adres oldu. Bu 
mekanda çok güzel anılar birikti-
rileceğine inanıyorum. Murat ve 
Atakan Bey’e bol kazançlar diliyo-
rum, hayırlı olsun.” dedi.
ÜSTÜNBAŞ: TİCARİ KAYGIMIZ YOK, 
AMACIMIZ HUZURLU BİR ORTAM

Üç ortak Murat Üstünbaş, 
Atakan Ertem ve Ertan Taş’ın 

girişimleriyle hayat verdikleri 
mekanlarının kuruluş sürecini ve 
vizyonlarını paylaştılar.

Müdür’ün kurucu ortağı Murat 
Üstünbaş, “Atakent’te güzel bir 
mekan için elimizden geleni 
yaptık. Nihayet mekanımıza 
kavuştuk. Bütün dostlarımızı ve 
sevenlerimizi yeni mekanımıza 
bekliyoruz.” dedi.

Üstünbaş, “Biz burayı tica-
ri amaçla açmadık, Atakent’e 
hizmet edeceğiz, eşimizi dos-
tumuzu ağırlayacağız. Mutlu 
olacağız, herkesi mutlu edeceğiz. 
Bizim amacımız sadece huzurlu 
ve nefes alınan nezih bir ortam” 

diyerek mekana yükledikleri 
anlamı ifade etti.
‘MÜDÜR’ İSMİNİN HİKAYESİNİ 
PAYLAŞTILAR

Üstünbaş ‘Müdür’ isminin ne-
reden geldiği sorusunu da yanıt-
layarak, “Birçok isim düşündük 
ve birçoğunu da eledik. Müdür be-
nim babamın lakabıdır. Ağzımız-
dan bir anda müdür çıkınca acaba 
dedik. Böyle şeyler aniden gelir. 
Kimse de patentini almamış. Bize 
nasip oldu.” ifadelerini kullandı.

Süleyman Çay
Sümeyra Duğan/KENT YAŞAM

Atakent ‘Müdür’le 
nefes alacak

İstanbul’daki kalabalık ve sı-
kışık mekanların ezberlerini 
bozacak ve konuklarına nefes 
aldıracak yeni nesil meyhane 
‘Müdür’ün açılışı üst düzey 
konukların katılımıyla ger-
çekleşti.

Küçükçekmece Atakent’te 
hobi bahçelerinin yakınında, 
açık çehresi ile nefes alan bir 
lokasyonda inşa edilen yeni ne-
sil meyhane ‘Müdür’ siyaset ve 
iş dünyasının önemli isimleri-
nin katılımıyla açılışını yaptı.

Açılışa, CHP İstanbul 
Milletvekilleri Engin Altay 
ve Özgür Karabat, Küçükçek-
mece Belediye Başkanı Kemal 
Çebi, CHP Küçükçekmece İlçe 
Başkanı Durmuş Karadağ, 
Küçükçekmece Atatürk Ma-
halle Muhtarı Şenol Balgün, 
CHP Küçükçekmece eski İlçe 
Başkanları Turgay Özcan, 
Haydar Koparan, Ahmet Zey-
tünlü, Dursun Zengin, İBB ve 
Küçükçekmece Meclis Üyeleri 

Ekrem kaya, Ali Dere, Küçük-
çekmece Belediyesi KİTAŞ AŞ. 
Yönetim Kurulu Başkanı Fatih 
Üstünbaş, Sinop Dernekleri 
Federasyonu (SİNDEF)’na bağlı 
derneklerin başkan ve yönetici-
leri, katılım sağladı.

Atakent’te henüz bu sevi-
yede bir alternatifi olmayan 
alkollü ve alkolsüz içeceklerin 
olduğu Müdür Restoran, uy-
gun fiyatlarla lezzetli menüleri 
birleştirip sünnet, düğün ve 
doğum günü gibi özel orga-
nizasyonlara da ev sahipliği 
yapmaya hazırlanıyor. Meka-
nın bir AVM’ye benzer genişlik-
teki otoparkı da sürücüler için 
kolaylık sağlayacak ve park 
sorununu ortadan kaldıracak.

Müdür’ün diğer 
kurucu ortakların-
dan Atakan Ertem 
de duygu ve düşün-
celerini paylaşarak, 
“Atakent’in böyle bir 
mekana ihtiyacı ol-
duğunu düşündük. 
Gelen de mekandan 
mutlu ayrılıyor. Dü-
ğün, doğum günü 
gibi organizasyon-
lara da ev sahipliği 
yapmaya hazırlanı-
yoruz. İnsanlarımı-
zın mutlu anlarına 
şahit olmak bizim 
için büyük mutluluk 
olacak.” dedi.

ERTEM: İNSANLARIMIZIN 
MUTLU ANLARINA ŞAHİT 
OLMAK İSTİYORUZ

ÇEBİ: İLÇEMİZDE BÖYLE MEKANLAR ÇOĞALMALIAçılışa katılarak mikrofonumuza konuşan Kü-
çükçekmece Belediye Başkanı Kemal Çebi, “Burası 
güzel ilçemizde güzel bir mekan olarak faaliyetle-
rine başlıyor. İnsanların bu bölgede böyle ferah bir 
mekana ihtiyaçları vardı. Destek olmaya geldik. 
Misafirlerimizi de getirmeyi düşünüyoruz. Böyle 
yerlerin Küçükçekmece’de artmasını da diliyoruz, 
hayırlı olsun.” dedi.
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Başakşehir Belediye-
si’nin deyim yerindeyse 
‘çöktüğü’ bölgedeki 
şantiye devam ediyor. 
Kamu hizmetlerinden 
mahrum bırakıldığını 
söyleyen bölge halkı, 
Mehmet Yaren Gü-
meli’nin hayır amaçlı 
yaptırdığı ve depreme 
dayanıksız olması 
gerekçe gösterilerek 
yıkılan okulun arazisini 
sorguluyor.
YENİ HİZMET 
GETİRMEK BİR YANA 
VAR OLANLAR DA YOK 
EDİLDİ

Başakşehir Beledi-
yesi’nin kurulmasıyla 
birlikte bölgeye yeni 
hizmetler getirmesi 
beklenirken yaptığı 
bu uygulamalarla var 
olan kamu hizmetlerini 
de yok etti. Mahalle 
okul, postane, park gibi 
kamusal hizmetlerden 
yoksun bırakıldı.
ULAŞILABİLİR EĞİTİM 
HAKKI ELLERİNDEN 
ALINDI

Vergi ödeyen vatan-
daşlar sosyal hizmet-
ten faydalanamıyor. 
Mehmet Yaren Gümeli 
adlı bir hayırseverin 
yaptırdığı okul depreme 
dayanıksız denilerek 
vatandaşlara bilgi 

verilmeden boşaltıldı ve 
yıkıldı. Okulda eğitim 
gören binlerce öğrenci, 
başka bölgelere servis-
lerle gitmek zorunda 
bırakıldı. Okulda eği-
tim gören öğrencilerin 
velileri isyan ederek, 
yetkililerden çocukları-
nın ulaşılabilir eğitim 
haklarını geri istiyorlar.
İMAR DURUMU 
MUAMMA

Okulu bağışlayan 
hayır sever Mehmet 
Yaren Gümeli’nin 
projeden vazgeçmediği 
sürece bu araziye okul 
yapılmak zorunda oldu-
ğu biliniyor ancak Milli 
Eğitim Müdürlüğü’n-
den aldığımız bilgilere 
göre hayır severin 
varisleriyle görüşüldüğü 
ve eğer okul yapılmaya-
caksa projeden vazgeçil-
diği bilgisi paylaşıldı. 
Sonrasında ise arazide 
okul yerine yüksek katlı 
binaların yapılma ihti-
malinin yüksek olduğu 
düşünülüyor.

İstanbul’un göbe-
ğinde, herkesin gözü 
önünde yapılan bu 
rantçılık, mahkemece 
meşrulaştırılarak, arsa-
ların belediye tarafın-
dan ucuza alınmasına 
sebep oldu. 

ARSALAR BELEDİYEYE 
SATTIRILDI

Bin 500 konut 2009 
yılından bu yana ipotek 
altında. 12 yıl önce böl-
gede kayıp arsalarının 
olduğunu belirten altı 
kişinin açtığı dava so-
nucu bölge ipotek altına 
alındı. Küçükçekmece 
1. Sulh Hukuk Mah-
kemesi’nde yıllardır 
süren dava nedeniyle 
vatandaşlar arsalarının 
satışını sadece Başak-
şehir Belediyesi’ne 
yapılabildi.
BELEDİYE UCUZA 
KAPATTI

Başakşehir Beledi-
yesi, metrekare başına 
alım-satım değeri 
olarak bilinen rayiç be-
delinin 2 yıl önce sadece 
680 TL olarak belirlen-
mesi bölge vatandaşına 
isyan ettirmişti. Gazete 
olarak ilk günden bu 
yana takipçisi olduğu-
muz olayın yaşandığı 
mahallenin sakinleri 
davanın ilk açıldığı 
yıl olan 2009 yılında 
rayiç bedelin 3 bin TL 
olmasına rağmen 680 
TL olarak belirlenmesin-
deki amacın birilerine 
rant yaratmak olduğu 
ifade edilmişti. Fazıl 
Anıl Kılıçlı-Süleyman 
Çay/KENT YAŞAM

Kışa karşı görece daha az talep olan 
yaz aylarında 14 Mayıs seçimlerinin 
hemen ertesi günü yeni bir ralliye 
başlayan döviz kurlarının, ilaç sektö-
ründe yeni bir tedarik krizinin fitilini 
ateşleyecek gibi görünüyor.

Özellikle Avro’nun artışı, ilaçta dışa 
bağımlı olan ülkemizde vatandaşların 
ilaçlara ulaşımına darbe vuruyor.
ECZACILARA SORDUK

Sektörün başrol oyuncuları ecza-
cılar ile ilaç sektöründe yaşanması 
muhtemel kriz üzerine sohbetlerde bu-
lunduk. Artan döviz kurlarının ilaç te-
dariğinde yaratacağı sorunlara değinen 
eczacılar, pandemiyle birlikte yaklaşık 
3 yıldır benzer sıkıntıyı yaşadıklarını 
dile getirdiler ve ekonomide, özellikle 
döviz kurlarında istikrar sağlanması, 
ilaç sektöründe de yerli üretimde vites 
artırılması gerektiğini ifade ettiler.
“İLAÇTA DIŞA BAĞIMLI OLMAMIZDAN 
KAYNAKLANIYOR”

12 yıldır eczacılık yapana ancak 
pandemiyle birlikte bu denli krizleri 
hiç görmediğini ifade eden eczacı, “İlaç 
ham maddelerinin tamamına yakını 
yurt dışından geliyor. Yurt dışından bir 
iğne bile gelse dövize endeksli olduğu 
için bu dalgalanmalar çok normal. 
Devletin kesinlikle bu döviz kuru 
dalgalanmalarının önüne geçmesi 
gerekiyor.” dedi.
“ARTIK AYAKTA KALMAMIZ ÇOK ZOR”

Bir diğer eczacı mikrofonumuza 
konuşarak, “İlaçlar gelmiyor, hasta-
lara ulaştıramıyoruz ilaçları. Bu ayın 
sonunda daha çok hissedeceğiz bunu.” 

ifadelerini kullandı. 
Yine uzun yıllardır 

eczacılık yaptığını ifade 
eden bir eczacımız da ko-
nuşarak, “Bizim bu şartlar 
altında ayakta kalmamız 
artık çok zor. İşletme ma-
liyetleri her geçen gün ar-
tarken eczacılar eskisi gibi 
dirayetli duramaz. Yüzde 
20-25’lik zam bizi ancak 
altı ay öncesine götürür.” 
dedi.
“STOKÇULUK HEM YASAL 
OLARAK HEM DE AHLAKİ 
OLARAK BİZE TERS”

Zaman zaman ilaç stokçuluğu 
konusunda da eleştiriler yöneltilen 
eczacılar, “Sağlık Bakanlığı’nın dene-

timleri geniş. Öyle bir şey 
yapma şansımız yok zaten 
bu bizim hem ticari hem de 
eczacılık yemini bakımın-
dan ahlaki değil. Dolayı-
sıyla stokçuluk söz konusu 
değil.” diye konuştular.
ÇÖZÜM; YERLİ ÜRETİM VE 
DÖVİZİ DENGELEMEK

Çözümün yerli üretimde 
ve döviz kurlarındaki dal-
galanmaların dizginlenme-
sinde olduğunu vurgulayan 
eczacılar, hükümete dövizi 
stabilize etme konusunda 
büyük hassasiyet göster-

mesi gerektiği çağrısında bulundular. 
Serkan Horuz/KENT YAŞAM

‘İlaç’ için
tehlike 
çanlarıSeçimin ardından yükselişe başlayan döviz kur-

larının ilaç sektöründe yeni bir tedarik krizini 
başlatması an meselesi.

Hükümetin getirdiği kira 
fiyatlarındaki yüzde 25 sınırının 
yeterince uygulanmadığı konu-
sunda özellikle kiracılardan yoğun 
şikayetler yükseliyor. Enflasyo-
nist ortam kiracıları zor duruma 
düşürürken, ev sahiplerini de kira 
fiyatlarında büyük artışlar yapma-
ya itiyor. 

Enflasyon ve kur artışı ile 
beraber artan kira fiyatları için 
geçtiğimiz yıl değişikliğe gidilmiş, 
hükümet tarafından kira fiyatla-
rına yüzde 25 sınır belirlenmişti. 
Ancak öte yandan başta İstanbul 
olmak üzere tüm ülkede kira fiyat-
ları rekor kırmaya devam ediyor. İs-
tanbul Büyükşehir Belediyesi Genel 
Sekreter Yardımcısı Buğra Gökce, 
Nisan 2019'dan bu yana kira artış 
oranının Türkiye genelinde yüzde 
583, İstanbul'da yüzde 713 olduğu-
nu açıklamıştı.

Bu fiyat artışları akıllara ‘yüzde 
25 sınır uygulanmıyor mu?’ sorusu-
nu getirdi. 
YÜZDE 25 SINIR DEVAM EDİYOR

TÜFE'nin on iki aylık ortalaması 
baz alınarak belirlenen kira artış 
oranı düzenlenmesinde geçtiğimiz 
yıl değişikliğe gidilmişti. Kira artış 

oranı kiranın yüzde 25'ini geçmeye-
cekti. Uygulamanın bu yılda devam 
edeceğini Adalet Bakanı Yılmaz 
Tunç açıklamıştı. 
EV KİRALARI UÇUYOR

Kira fiyatları rekor yolculuğuna 
devam ediyor. Kira fiyatları Beşiktaş 
ve Kadıköy gibi ilçelerde 45 bin ila 
50 bin liralara dayanmış durumda. 
İstanbul’da ortalama kira fiyatları 
15 bin seviyesine kadar yükseldi. İs-
tanbul Büyükşehir Belediyesi Genel 
Sekreter Yardımcısı Buğra Gökce, 

Nisan 2019'dan bu yana kira artış 
oranının Türkiye genelinde yüzde 
583, İstanbul'da yüzde 713 olduğu-
nu açıklamıştı. Birçok vatandaşlar 
yüzde 25 sınır üzerindeki artışların 
uygulanmamasına isyan ediyor. 
KİRA İKİLEMİ 

Pek çok ev sahipleri enflasyon 
ve hayat pahalılığı nedeniyle doğal 
olarak yüzde 25 şartına uymuyor. 
Bu durumda kiracılar; ya yüzde yüz 
zammı kabul ediyor, ya da evsiz 
kalıyor. 

BAYAT: EV SAHİBİ YÜKSEK KİRA 
TALEP EDEMEZ

Kiracılar ve ev sahipleri ara-
sındaki kira problemi hakkındaki 
hukuki süreci Avukat Sinan Bayat 
anlattı. Bayat, “Bazı kiracılar ev 
sahipleri ile yüzde 40 veya belli bir 
oranda anlaşabiliyor. Ama an-
laşmadığı durumlarda kiracıdan 
fazla zam alamaz. Eğer kiracı 5 yılı 
doldurmuşsa mal sahibi kira uyar-
lama davası açarak o sınırı aşabilir.” 
dedi.
“ÇÖZÜM ERTELENİYOR”

Ayrıca hükümetin yüzde 25’lik 
önlemi dışında fazla artışlar için 
açıklama yapan Bayat, “Yüksek kira 
veren varsa ‘ona hapis cezası getire-
lim’ diye bir karar vardı ama onunla 
ilgili herhangi bir kanun çıkmadı.” 
İfadelerini kullandı. 

Bayat son olarak fahiş kira zam-
larına alınacak önlemleri sıraladı. 
Bayat, “Bir bölge için emsal kirala-
yacı belirlenecek. Yüzde 25 sınırını 
aşanlar için yeni kanunla birlikte 
ya hapis ya da para cezası uygulan-
ması gerekiyor. Şu anda çözüm yok. 
Çözümü erteliyorlar.” diye konuştu. 
SÜLEYMAN ÇAY/KENT YAŞAM

Yüzde 25 sözde mi kaldı?

Kanal İstanbul güzergahında 
bulunan 4 arsanın ihaleyle satışı 
için Başakşehir Belediye Başkanı 
Yasin Kartoğlu’na yetki verildi.

Başakşehir Belediye Mecli-
si’nden çıkan karara göre Kanal 
İstanbul güzergahında bulunan 
toplam 116 bin 800 metrekarelik 
4 arsanın ihale ile satışı için Ba-
şakşehir Belediye Başkanı Yasin 
Kartoğlu’na yetki verildi.
AK PARTİ VE MHP’Lİ ÜYELERİN 
OYLARIYLA KABUL EDİLDİ

Meclis’te kararın çıkmasında 
rol oynayan komisyon raporu 
oylandı. Oylamada, CHP grubu-
nun “hayır” oyuna karşılık, AK 
Parti-MHP grubunun oyları ile 
kabul edildi.
İLK SATIŞ DEĞİL OLMAYACAK

Başakşehir Belediyesi, daha 
önce de Kanal İstanbul projesi 
kapsamında özel proje alanı ilan 
edilen Tatarcık Mahallesi'nde 
bir arsayı satışa çıkarmıştı. 
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Kanal İstanbul manzaralı arsalar satışa çıkıyor

Yıkılan okulun arazisi 
sırrını koruyor Depreme 

dayanıksız gerek-
çesiyle yıkılan okulun 
arazisinin akıbetinin 

ne olacağı sır ola-
rak kaldı.

Başakşehir Ziya Gökalp Mahallesi’ndeki rant planı 
uygulanmaya devam ediyor. 12 yıl önce başlayan 
rant projeleri sürerken, bölgeye okul, postane, park 
gibi kamu hizmetleri de sunulmadı. Özellikle depre-
me dayanıksız gerekçesiyle yıkılan okulun arazisine 
ne yapılacağı halen belirsiz.

*Editör notu: İstanbul İl Milli 

Eğitim Müdürlüğü’ne konuyla ilgili 

ulaştığımızda, “Yıkılan okulun yerine 

sadece okul yapılacak başka bir şey 

yapılması mümkün değil” cevabını 

aldık ancak yıkılan okul aynı ma-

hallede bulunan Mehmet Akif İnan 

Sokak’ta 2018’de yapımı tamamla-

nıp hizmete açıldı.

Başakşehir İlçe Milli Eğitim Mü-

dürlüğü’ne yine aynı konu nedeniyle 

ulaştığımızda arsaya ne yapılacağı 

konusunda bilgi edinip dönüleceğini 

ancak hiçbir şekilde dönüş yapılma-

dığını belirtmek isteriz.
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Küçükçekmece’de iş ve istih-
dam üreten küçük büyük tüm 
esnafların sorunlarıyla ilgilenen 
Sefaköy Birleşik Esnaf ve Sanat-
karlar Odası, Sait Yüksek’in baş-
kanlığıyla birlikte üye sayısında 
patlama yaşıyor.

43 yıllık stabil bir oda süre-
cine son vererek 2 yıl içinde üye 
sayısını yaklaşık 10 kat artıran 
Sefaköy Birleşik Esnaf ve Sa-
natkarlar Odası Başkanı Sait 
Yüksek, gazetemize konuk olarak 
imtiyaz sahibimiz Celal Karaa-
li’ye konuştu.
“ÜYE SAYIMIZI 10 KAT 
ARTIRDIK”

C.K: Odanın varlığını siz 
başkan olduktan sonra öğren-
dik. Ne oldu da oda atağa geçti?

S.Y: Önceki başkanımız 43 yıl-
lık bir başkanlık görevi yürüttü. 
Yoğun temposu nedeniyle odayı 
görevli kişilere bıraktı. Onlar 
da odayı tam anlamıyla yöne-
temedi. Biz geldiğimizde tüm 
enerjimizi bu odaya harcamaya 
başlayınca sonuç böyle oldu.

350 üyeyle teslim aldık, 4500 
üye sayısını geçmiş durumdayız. 

C.K: Bu odanın tüzüğü ve 
mevzuatları tamamen esnaf-
ların sorunlarıyla ilgilenmesi 
çerçevesindedir değil mi?

S.Y: Düğünler, hasta ziya-
retleri, durumu iyi olmayan 
üyelerimize gıda yardımı yapı-
yoruz. Maddi ve manevi tüm 
destekleri veriyoruz.
“ESNAFIMIZIN 
MALİYETİNİ MİNİMUM 
SEVİYELERDE 
TUTUYORUZ”

C.K: Nasıl bir yol 
izliyorsunuz sorunları 
çözmede?

S.Y: Öncelikle 
durum tes-
piti 

yapıyoruz. Sık sık ziyaretlerimizi 
yapıp durumu değerlendirip 
kefalet vererek kredi almasına 
yardımcı oluyoruz. Kredi için 
gelen hiçbir üyemizi boş gönder-
miyoruz.

C.K: Şeker konusu var. Ne-
dir bu şeker?

S.Y: Devlet sübvanse ettik-
leri şeyler hakkında bir araştır-
ma yaptık ve şekerin yarısını 
devletin karşıladığını gördük. 
Üyelerimize şeker alıp dağıttık. 
Devlet sübvanseyi kaldırdı ancak 
biz hala maliyet fiyatıyla alabi-

liyoruz. Yani şimdi yine 
önemli siparişlerde 

bulunurlarsa bunu 
ayarlayabiliriz.

C.K: Peki ya 
diğer esnaflar?

S.Y: Kon-
feksiyoncu ar-
kadaşlarımız 

vardı örneğin 
onlar için de 

fabrikalarla gö-
rüştük. Onları 

da bayii fiyatıyla almalarını 
sağladık. Diğer üyelerimiz için 
de çalışmalarımız sürüyor.

C.K: Seçim vaadiniz neydi?
Bize oy veren kimse pişman 

olmayacak dedik ve pişman 
etmedik. 
“BİZ KAYBETTİĞİMİZ ZAMAN 
BİLE KAZANDIRDIK”

C.K: İkitelli Eskoop sanayi 
sitesi seçimine de girmişti-
niz.

S.Y: Biz orada kazandığımız 
seçimi kaybettik. 500 üyenin 
400’ü oyumu size vereceğim 
demişti ancak sonradan ve-
kalet usulüyle üyelerin yerine 
vekilleri gidince ben seçimi 
kaybettim. Şöyle söyleyeyim; 
Benim orada tek bir konuş-
mam 8 milyon liralık dükkanı 
19 milyon lira yaptı. Çünkü 
dedim ki arkadaşlar sizin bu-
rada kooperatifte de hakkınız 
var. Buradaki gayrimenkule 
ortaksınız. Siz mülkünüzü 
sattığınızda üstüne en az bir 
o kadar fiyat daha koymanız la-
zım. Sonuçta ben seçimi kağıt 

üzerinde kaybettim ama 
esnafımız kazandı.

C.K: Kurdaki 
dalgalanma esnafın 
durumunu nasıl 
etkiliyor?

S.Y: Bazı sektörler-
de kötü bir etki yara-

tıyor ama otomotivciler 
iyi durumda. Araba işiyle 
uğraşan esnafın durumu 

süper diyebilirim. Genel 
olarak esnafımız döviz 

kurlarından çok etkilenmiyor 
ama. 

Sefaköy’ün esnafı ‘Yüksek’lerde

Sefaköy Birleşik Esnaf ve Sanatkarlar Odası 
Başkanı Sait Yüksek’i gazetemizde ağırladık.

C.K: Bir de kurduğunuz 
web siteyi sormak istiyorum.

S.Y: Biz bir web sitesi kurduk 
ama halen organize olamadık. 
Ücretsiz burada reklam yapa-
bilirsiniz diyoruz ama bir türlü 
esnafımız adapte olamadı. Esna-
fımız bu web sitede dayanışma 

sağlayabilir. Oradaki paylaşım-
ları çünkü herkes görecek ve biz 
de ayrıca mesaj atarak bilgilen-
dirme yapabiliriz. İnsanımız 
çekiniyor neden kayıt olmuyor 
bilmiyorum. Burada esnaf oda-
sına kayıtlı üye esnaflar olduğu 
için güvenilirlik açısından da 

soru işareti yok. Çünkü bunlar 
odaya kayıtlı oldukları için yanlış 
yapma şansları yok. Sokaktaki bir 
tamirciyle buradaki oto tamircisi 
aynı olamaz. 

Çağrıda bulunuyorum. Fotoğ-
raflarınızı çekin yollayın reklamı-
nızı yapalım. Bu kadar basit. 

“ESNAFIMIZI
DİJİTALLEŞTİRMEYE

ÇALIŞIYORUZ”

S.Y: Son olarak 
bir idealimden daha 
bahsetmek istiyorum. 
Sefaköy’de lüks bir 
esnaf lokantası açmayı 
planlıyorum. Buradan 
Küçükçekmece Beledi-
ye Başkanımız Kemal 
Çebi’ye de sesleniyorum 
bize söz ve yer verdiği 

için çok teşekkür ederiz. 
Ayarlanan binanın en 
üst katını inşallah bu 
proje için kullanacağız. 
Sadece üyelerimize özel 
önemli davetlerin yapı-
lacağı bu dört dörtlük 
mekana herkesin katkı 
sunmasını bekliyoruz. 
KENT YAŞAM

“EZBER BOZAN ESNAF LOKANTASI YAPIYORUZ”
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Beklenen büyük İstanbul 
depremi için riskli bölgeler-
den biri olan Büyükçekme-
ce’de kentsel dönüşüm çalış-
maları tüm hızıyla sürüyor. 
Büyükçekmece Belediyesi 
Fatih Mahallesi’nde riskli ol-
duğu tespit edilen 4 blok, 42 
bağımsız bölüm için yıkım 
işlemlerini başlattı. Kent-
sel dönüşüm kapsamında 
belediye ekiplerinin gözetimi 
altında yapılar yıkıldı.

Belediye Başkanı Dr. Ha-
san Akgün, yıkım işlemlerini 
yerinden inceledi. Basın 
mensuplarına açıklamalarda 
bulunan Akgün, hükümete 
çağrıda bulundu. Akgün, 
“Mevzuatta yeni ilaveler is-
tiyoruz. Önümüzü kapatan, 
depremde yıkılacak binaların 
bir an önce yıkılmasını en-
gelleyen veya uzatan madde-
lerin değiştirilmesini ki bun-
ları bakanlık çok iyi biliyor. 

Yazdık, devamlı bildirdik. 
Vatandaşımızın burnunun 
kanmaması için hızlı yıkım, 
hızlı inşaat için Sayın Çevre 
ve Şehircilik Bakanı’mızdan 
Mehmet Özhaseki’den ve di-
ğer bu işle ilgili yetkililerden 
destek bekliyoruz” dedi. 
AKGÜN: DÖNÜŞÜMDE 
KOŞAR ADIM GİTMELİYİZ

Yıkım işlemleri sırasında 
konuşan Akgün, Bu hafta 
içerisinde 13 blok yaklaşık 
100 daireyi yıkacaklarını be-
lirtirken, “Arkamızda olduğu 
gibi. Dışarıdan bakarsanız 
çok yeni, harika binalar, 
daireler ama içerisi betonu-
nu, demirini incelediğiniz 
zaman depremde ayakta kal-
ması mümkün değil. Biz Bü-
yükçekmece Belediyesi olarak 
2002 yılından bu yana 1999 
depreminden sonra kentsel 
dönüşüm olgusunu içine 
sindirmiş, kentsel dönüşüm 

ne olduğunu çok iyi 
kavrayan ilçe beledi-
yesiyiz ve Türkiye’de 
örnek olarak da bu ina-
dımızı ısrarla devam 
ettiriyoruz. Davamız 
Büyükçekmece ilçe-
sinde vuku bulacak bir 
depremde hiç kimse-
nin burnu kanamadan 
bu depremi sıyrıklarla 
atlatmak. Ben yılların 
belediyecisiyim. Depremin 
2030’lu yılların başında 
geleceğini bilim insanları 
söylüyor. Dolayısıyla koşar 
adım gitmek zorundayız.” 
ifadelerini kullandı. 
“3 YILDA DÖNÜŞÜMÜN
YÜZDE 95’İ BİTECEK”

3 yıllık süre içerisinde 
dönüşümün yüzde 95’ini 
bitireceklerinin altını çizen 
Akgün, “Bundan sonraki 5 
yıllık süre içerisinde Büyük-
çekmece’de deprem vuku 

bulduğu zaman Büyükçek-
mece’de yıkılacak binaların 
tamamını yıkıp, yenileriz 
ve vatandaşımızın can ve 
mal güvenliğini tam ola-
rak sağlarız diye planladık. 
Sonuç olarak herkes, her be-
lediye başkanı, büyükşehir, 
bakanlık, Çevre ve Şehirci-
lik Bakanlığı, ilçe belediye 
başkanları, ilçe belediyeleri 
bu deprem gerçeğini görerek 
herkes şehrini depreme ha-
zırlamak durumunda.” diye 
söyledi.   

Depremin nefesi ensemizde; 
Oyalayan mevzuatlar değişmeli
Büyükçekmece Belediyesi, Fatih Mahallesi’nde riskli ol-
duğu tespit edilen 4 blok, 42 bağımsız bölümdeki yapıla-
rı kentsel dönüşüm kapsamında yıkım işlemlerini yaptı. 

“DEVLETTEN DAHAÇOK DESTEK BEKLİYORUZ”Devletten daha çok destek bekle-
diklerini belirten Akgün sözlerini şöyle 
sürdürdü: “Mevzuatta yeni ilaveler is-
tiyoruz. Önümüzü kapatan, depremde 
yıkılacak binaların bir an önce yıkılma-
sını engelleyen veya uzatan maddelerin 
değiştirilmesini ki bunları bakanlık çok 
iyi biliyor. Yazdık, devamlı bildirdik. 
Vatandaşımızın burnunun kanmaması 
için hızlı yıkım, hızlı inşaat için Sayın 
Çevre ve Şehircilik Bakanı’mızdan 
Mehmet Özhaseki’den ve diğer bu işle 
ilgili yetkililerden destek bekliyoruz. 

“BÜYÜKÇEKMECE’Yİ DEPREME HAZIR 
EDEMEDİĞİM MÜDDETÇE UYUYAMAM”

Yeni düzenlemeler beklediklerini söyleyen 
Akgün, depremin yarın olması durumunda 
İstanbul’da korkunç olaylarla karşı karşıya 
kalacağını vurguladı. Akgün, “Allah korusun 
İstanbul Hatay’a, Doğu’ya, Güney Doğu’da-
ki depreme benzemez. İstanbul başka bir 
şey. Yangınlarla çok büyük zayiat vereceğiz 
mesela. Bu nedenle İstanbul depreme hazır 
hale getirilmediği müddetçe bizim, yetkilile-
rin uyumaması lazım. Ben Büyükçekmece’de 
ekibimle beraber uyuyamıyorum. Çünkü 
deprem bölgesine gittiğimiz zaman kimyam 
bozuluyor. Depremin büyüklüğünü biliyoruz 
7.5 civarında olacak. Türkiye’yi, İstanbul’u, 
Marmara ve çevresini mahveder bu deprem. 
Biz Büyükçekmece Belediyesi olarak 2002 
yılından bu yana durmadan, usanmadan, 
gece, gündüz çalışıyoruz. Vatandaşımızla, 
müteahhidimizle, belediyemizle bu üçgende 
iyi işler yaptık.” 

İstanbul Sarıyer’de bulunan Ayaza-
ğa Mahallesi’nde İBB’nin gerçekleştir-
mek istediği kentsel dönüşüm, AK Parti 
Grubu’nun engeline takıldı. 

Sarıyer’de bulunan 7242 ada 41 
parselde kentsel dönüşüme AK Parti 
Grubu izin vermedi. CHP’li Meclis Üye-
lerinin tepkisi üzerine komisyon raporu 
tekrar görüşülmek üzere Temmuz ayına 
bırakıldı. İBB Emlak Müdürlüğü’nün 
Sarıyer Ayazağa’da bulunan İBB mülki-
yetindeki taşınmazların satışı, hasılat 
paylaşımı, kat karşılığı sözleşme yapıl-
masına ilişkin teklifi AK Parti Grubu’na 
takıldı. 7241 ve 7245 ada üzerindeki 
parsellerin üzerinde binası bulunan 
veya evveliyatında binası bulunduğu 
halde yıkılan hak sahiplerine satışı 
uygun görülürken, 7242 ada 41 parselde 
bu izin verilmedi. 

AK PARTİLİ KAYNAR: ÇOĞUNLUK 
BİZDE, NE İSTERSEK O OLUR

AK Parti Grubu adına konuşan 
Hukuk Komisyonu Üyesi Muhammed 
Kaynar, aldıkları kararı “Ada üzerinde 
bina yok” diyerek savundu ve “Meclis’te 
çoğunluk AK Parti’de. AK Parti ne ister-
se o olur. Halk böyle istedi ne yapalım” 
sözleriyle savundu. 
GÜNEL: DÖNÜŞÜMÜN
ÖNÜ TIKANIYOR

AK Parti’li Kaynar’ın sözlerine tepki 
gösteren CHP’li Meclis Üyesi Niza-
mettin Günel, “İlgili parselde 35 tane 
bina var. ‘Burada bina yok’ sözü neden 
söyleniyor anlamak mümkün değil. 
Orada oturan vatandaşlar da şu anda 
bizi izliyor. Tam kentsel dönüşümün 
başlayacağı yere izin verilmiyor” dedi. 

CHP’li Meclis Üyesi Filiz Öztürk Çelik 
de, “Bu rapor Mart ayından beri bekli-
yor. Hukuk Komisyonu’nda da bu konu 
görüşüldü ve karara bağlandı. Adanın 
birini ele alıp diğerine izin vermemek 
konuyu sürüncemede bırakmaktır. 
Yapılan şey kentsel dönüşümün önünü 
tıkamaktır” dedi. CHP Grup Sözcüsü 
Mesut Kösedağı ise, “Belki Komisyon’a 
yanlış bir bilgi gitmiştir. Gelin bir işi 
yaptık tam bitirelim. Müdürlüğümüz-
den geldiği şekliyle onaylayalım” dedi.
TEMMUZ’DA YENİDEN GÖRÜŞÜLECEK

AK Partili Meclis Üyesi Muhammed 
Kaynar ise engellemede ısrar etti. Bu-
nun üzerine AK Parti Grup Başkanvekili 
Tevfik Göksu, parsel üzerinde yerinde 
tespit yapılıp dosyanın Komisyon’a geri 
çekilip Temmuz ayında görüşülmesini 
istedi. Dosyanın Komisyon’a iadesi oy 

birliği ile kabul edildi. KENT YAŞAM 
HABER MERKEZİ

Kentsel dönüşüme AK Parti engeli
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Elektronik tartı sistem-
leri sektöründe Türkiye’nin 
tartışmasız pazar lideri olan 
Etes Elektronik’in yönetim 
kurulu başkanı Mehmet Ali 
Demir ve eşi Melek hanım 
en mutlu günlerinden birini 
yaşadılar. Demir çiftinin 
kızları Melike Demir, Ömer 
Faruk Ayvaz ile dünya evine 
girdi. Küçükçekmece Nikah 
Sarayı’nda pazar günü 
gerçekleşen törende nikahı 
Küçükçekmece Belediye Baş-
kanı Kemal Çebi kıydı. 

Çiftin nikah şahitlikle-
rini Ak Parti Küçükçekmece 
İlçe Başkanı Recep Şencan, 
MHP Küçükçekmece İlçe 
Başkanı Ekrem Sarısoy, Si-
nop Erfelek Belediye Başkanı 
Mehmet Uzun, Sinop Türkeli 
Belediye Başkanı Veysel Şa-

hin, Küçükçekmece Müftüsü 
Hasan Hüseyin Palabıyık, 
Erfelek Ak Parti İlçe Başkanı 
Taner Turan, Deva Partisi 
Erfelek İlçe Başkanı Cevdet 
Yeşil,  Küçükçekmece Eği-
time Destek Platformu Ko-
ordinatörü Ferhat Yıldız ve 
damat Ömer Faruk Ayaz’ın 
lise öğrenciliği dönemindeki 
okul müdürü Rıdvan Çolak 
yaptılar. 
YOĞUN KATILIM

Sosyal sorumluluk alan-
larında faaliyet gösteren ku-
rum ve kuruluşlara sağladığı 
desteklerle tanınan Mehmet 
Ali Demir’i dostları nikahta 
yalnız bırakmadı. Nikaha 
Sinop için faaliyet gösteren 
sivil toplum kuruluşlarının 
yöneticileri, çoğunluğu 

Küçükçekmece’den olan iş 
insanları, siyasetçiler, sivil 
toplumcular ve spor kulüp-
lerinin temsilcileri katıldı. 
Ayrıca Sinop’tan da önemli 
sayıda davetlinin nikah için 
gelmesi dikkat çekti. 
EN KALABALIK NİKAH

Uzun yıllardır sivil 
toplum kuruluşlarına, spor, 
sanat ve eğitim faaliyetle-
rine önemli katkılar sunan 
Etes Elektronik Yönetim 
Kurulu Başkanı Mehmet Ali 
Demir’in mutlu günü bek-
lendiği gibi kalabalık oldu. 
Nikaha yaklaşık 2 bin davetli 
katıldı.  Küçükçekmece Be-
lediye Başkanı Kemal Çebi, 
Melek ve Mehmet Ali Demir 
çiftini kızlarının evliliği 
dolayısıyla kutlarken, kala-

balık Çebi’nin de dikkatini 
çekti. Çebi, dört yıllık bele-
diye başkanlığı döneminde 
nikah kıydığı en kalabalık 
merasimle karşılaştığını 
belirtti. 
DEMİR: EVLATLARIMA 
MUTLU BİR YAŞAM 
DİLİYORUM

Mehmet Ali Demir ise 
“Evladımız Melike’nin 
mutluluğunu birlikte ya-
şamak adına nikahımıza 
katılan, katılamadığı halde 
iyi dileklerini bize ileten 
tüm dostlarımıza teşekkür 
ediyorum. Her iki evladıma 
da bir ömür boyunca mutlu, 
huzurlu, sağlıklı ve bereketli 
bir yaşam diliyorum” dedi. 
CELAL KARAALİ- TAYFUN 
ERCAN / KENT YAŞAM 

Çebi en kalabalık nikahını kıydı
Küçükçekçekmece Belediye Başkanı Kemal Çebi dört yıllık görev sürecinde pek çok nikah kıydı. 
Fakat gerçekleştirilen merasimlerin en kalabalığı ile bu hafta İş insanı Mehmet Ali Demir’in kızı 
Melike ve Ömer Faruk Ayvaz çiftinin nikahında karşılaştı. Nikaha yaklaşık 2 bin kişi katıldı. 

Fatma Gönül Kotabaş ve Bahadır 
Gönenç Bursa’da dünya evine girdi. 
Düğüne CHP İstanbul Milletvekili 
Özgür Karabat, Küçükçekmece 
Belediye Başkanı Kemal Çebi, CHP 
Küçükçekmece İlçe Başkanı Durmuş 
Karadağ, 28. Dönem CHP İstanbul 
Milletvekili Adayı Turgay Özcan, 
CHP Küçükçekmece Belediye Meclis 
Üyeleri, ilçe yöneticileri ile Gönenç 
ve Kotabaş Ailelerinin yakınları 
katıldı. 
KIZ İSTEME GELENEĞİ UNUTULMADI

Tören; Karabat, Çebi, Karadağ 
ve Özcan’ın; Fahriye ve Ahmet Ko-
tabaş çiftinden kızları Fatma Gönül 
Kotabaş’ı, Bahadır Gönenç’in ailesi-
ne vekaleten istemeleri ile başladı. 
Geleneksel kız isteme merasiminin 
ardından yüzükler takılarak nişan 
töreni yapıldı. 

Yaşam Medya Grubu olarak Ko-
tabaş ve Gönenç çiftinin evliliğe ilk 
adımlarının hayırla sonuçlanması-
nı ve bir ömür boyu mutlu olma-
larını diliyoruz. YAŞAM GAZETESİ 
HABER MERKEZİ

Kotabaş ve Gönenç’ten 
EVLİLİĞE İLK ADIM

CHP Küçükçekmece İlçe Örgütü mutlu bir hafta sonunu geride bı-
raktı. Küçükçekmece Belediye Meclis Üyeleri Fatma Gönül Kotabaş 
ve Bahadır Gönenç evliliğe ilk adımlarını attılar. 

Ayfer ve Bülent 
Akbal’ın kızı Buse ile 
Aynur ve Musa Acar’ın 
oğlu Sarp, Bahçelievler 
Kongre Merkezi Nikah 

Sarayı’nda 18 Hazi-
ran’da yeni bir hayat 
için imzalarını attılar.

Tuzlucalı ailelerin 
evlatları olan Buse ile 

Sarp’a yeni hayatla-
rında başarı, huzur ve 
mutluluklar dileriz. 
KENT YAŞAM GAZETESİ

Buse ile Sarp yeni 
bir hayata başladı

Fatmagül ve Mehmet Gürcü’nün kızı 
Gülşah ile Züleyha ve Nasır Kaya’nın oğlu 
Ahmet, mutluluğa adım attı.

Başakşehir Belediyesi Evlendirme 
Dairesi’nde 18 Haziran’da kıyılan nikahla 
birlikte yeni bir hayata başlayan genç çif-
timize sağlıklı, huzurlu ve uzun bir ömür 
diliyoruz. 

KENT YAŞAM GAZETESİ

Gülşah ile Ahmet’ten 
mutluluğa adım

Semra ve Servet Yıldız’ın kızı 
Hilal ile Neslihan ve Turgut Ata-
bey’in oğlu Muhammed, Sahra 
Düğün & Davet Salonu’nda 18 
Haziran’da kalabalık bir davetli 
kadrosuyla dünya evine girdi.

Kent Yaşam Gazetesi olarak 
Hilal ile Muhammed’in bu sevinçli 
günlerinin yeni mutlu hayatları-
nın başlangıcı olmasını temenni 
eder, Yıldız ile Atabey ailelerine 
tebriklerimizi sunuyoruz.

Yıldız ile Atabey
ailelerinin mutlu günü
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Belediye Başkanı Ali Kılıç’ın açılış konuşma-
sını yaparak, “Çok değerli konuklar davetimizi 
kabul ederek buraya gelen arkadaşlar, muhtar-
larım, STK temsilcileri, müdürlerim hoş geldi-
niz. Bu çalıştayın Maltepemize, belediyemizin 
çalışmalarına ışık tutmasını temenni ediyorum. 
Amacımız belediye olarak sadece yapılması 
gerekenleri yapmak değil, 530 bin nüfusa ulaşan 
Maltepe’yi geleceği hazırlamak. Üniversitelerle 
genç ve dinamik bir nüfusa sahip olacağız. Her-
kesin çok önemli, değerli fikirleri var. Bireysel 
düşüncelerin toplumsal düşünceye dönüşebil-
mesi ve kabul görmesi için bu tür toplantılara 
ihtiyaç var. 2014 yılında göreve gelmeden önce, 
aday adayı olduğumuzda, 2013 yılı Temmuz’un-
da kurduğum çalışma gruplarıyla 18 mahallede-
ki temel sorunları masaya yatırma fırsatım oldu. 
Bu şekliyle bir yerel seçimler bildirgesi hazırla-
mış olduk. 19 maddeden oluşan bir bildirgeydi. 
1 Eylül 2013 Dünya Barış Günü’nde 250 bin adet 
bastırarak dağıtmış olduk. Daha 
aday adayısın dediler, neden 
bunu yaptın dediler. Bense 
tersini iddia ettim. Benim 
aday olup olmamam önemli 
değil, önemli olan bu 
sorunların seçilenler tara-
fından bilinmesi dedim. 
Maltepe seninle değişe-
cek demiştim. Nitekim 
o bildirgenin faydalarını 
birinci ilk 5 yılda fazlasıy-
la gördüm. O sorunları te-
ker teker masaya yatırdık. 
Birincisini birinci dönem, 
ikincisini ikinci dönem 
çözdük.” dedi.
“ÜÇÜNCÜ DÖNEMİN 
ALTYAPISINIKURACAĞIZ”

Konuşmasında Maltepe’nin yak-
laşık 50 yıllık sorunları olan 3 büyük mahallenin 
kentsel dönüşüm ve imar sorunu, ilçenin mey-
dan ve altgeçit sorunu ve işsizliğin önlenmesi 
için üzerinde çalışılan Maltepe Uluslararası Fuar 
ve Kongre Merkezi M’Expo projesinin ilk ikisinin 
hayata geçirildiği, M’Expo içinse önemli adım-
ların atıldığını ifade eden Kılıç sözlerini şöyle 
noktaladı: “Sanıyorum kentsel dönüşüm nasıl 
kötü yapılabilir dediğimizde bu mahallemiz 
örnek olarak anlatılabilir. Nüfusumuzun 70-80 
binini barındıran mahalle olmasına rağmen dep-
rem olduğunda araçla yardım götürmenin en zor 
olduğu mahallemiz olabilir. Kışın kar yağdığında 
bile zorlukla giriyoruz. Bu mahallemizde Fındıklı 
Yaşam Merkezi’ne kavuşacağız. İkinci yüzyıl 
bizler için, Cumhuriyet için çok önemli. Buna 
yakışır kitleler oluşturmak lazım. Dayatan değil 
danışan belediyecilik anlayışımız var. Katılımcı, 
çevreci bir anlayışı ve yenilikçi bir Maltepe’yi 
birlikte yaratmak istiyoruz. Üçüncü dönemin 
de altyapısını bu çalışmalarla yaparak nasıl 
daha yaşanabilir, çağdaş ve vizyoner Maltepe’yi 
yaratmak için fikrinizden yararlanacağız. Star-

tımızı haziran ayında veriyoruz. Bu anlamda bu 
çalıştay çok kıymetli. 2024’ün Yerel Yönetimler 
Bildirgesini, vizyon ve fikirleri kaleme alacağız. 
Ayrıca örneğini diğer belediyelere ve kurumla-
ra da göndereceğiz. Herkese teşekkür ediyor ve 
çalıştayın başarılı geçmesini diliyorum. Sayeniz-
de çok daha yaşanabilir bir Maltepe’yi birlikte 
hayata geçireceğiz.”
KENTLEŞME, PLANLAMA VE KALKINMA

Sonrasında gazeteci-yazar Necdet Saraç’ın 
moderatörlüğünde “Kentleşme, Planlama ve 
Kalkınma” konulu ikinci oturum düzenlendi. 
TMMOB Başkanı Emin Koramaz, 31 Mart 2024 
tarihinde yapılacak yerel seçimler öncesinde 
böyle bir toplantı yapmanın çok önemli olduğu-
na değinerek kentlerin ve sorunlarının tartışıl-
dığı böylesi bir zemini oluşturduğu için Maltepe 
Belediye Başkanı Ali Kılıç'a ve emeği geçen 
herkese teşekkür etti. Kentlerin ve kent yöneti-
minin çok önemli sorunları bulunduğuna dikkat 
çeken Koramaz “6 Şubat tarihli Kahramanmaraş 
merkezli depremler kentlerin ne denli sorunlar 

yaşadığını en çıplak, acımasız haliyle hepi-
mize gösterdi. Binlerce yurttaşımız hayatını 

kaybetti. Milyarlarca dolarlık zararımız 
oldu. Üç şehir neredeyse haritadan silindi. 
TMMOB olarak bu konuda birçok rapor 
yayınladık. Kamuoyuyla paylaştık. 
Özellikle afetlere hazırlık konusu birey-
sel önlemlerle baş edeceğimiz bir sorun 
değil. Hepimiz içinde yaşadığı binaların 
dayanıklı olmadığını biliyoruz.” dedi. 
Kentsel dönüşümün sonuçlarını değer-
lendiren Koramaz, “Kentsel dönüşüm 

çok büyük sorunlar yumağını da yanında 
taşıyor. Genel anlamıyla rant dağıtım aracı 

haline getirildi. Kent merkezindeki değerli 
araziler, içinde yaşayanlardan bağımsız şekilde 

sermaye çevresine paylaştırılıyor. Kent kimliği, 
tarihi yok ediliyor. Kentler giderek artan şekilde 
parçalı yapıya dönüşüyor. Yoksul ve varsıllar ara-
sındaki ekonomik farklılık mekâna da yansıyor. 
Bunun sonucu gettolaşmayı getiriyor. Toplum-
sal kutuplaşma gerilimi daha da arttıracaktır. 
Kent kimliğinin dokusunu, tarihini bozmadan 
kentsel dönüşüm ele alınmalıdır. Kentsel dönü-
şüm dayanıklı, dirençli, yaşanabilir yapılmalı.  
Hakkıyla yapılmalı. Rant paylaşım aracı haline 
getirilmemeli. Toplumcu, kamusal politikalara 
dönülmeli." diye konuştu.

33 yıldır Maltepe’de yaşamına devam eden 
sosyolog, Prof. Dr. Şükrü Aslan, Maltepe Beledi-
yesi'nin katkılarıyla 2018’de “Toplumsal Hafıza-
da, Zamanda ve Mekânda: Maltepe” isimli kitap 
yayımladıklarını anımsattı. Aslan, Maltepe’nin 
tarihi ve kentleşme süreciyle ilgili katılımcılara 
sunum yaptı. Maltepe’nin silinmiş hafızasının 
yeniden hatırlatılması gerektiğini belirten As-
lan, önümüzdeki dönemde Maltepe’nin tarihi, 
demografik unsurları ve mekanlarının öyküsü-
nü görünür kılacak bir şeyler yapmanın gerekli 
olduğunu sözlerine ekledi. 

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Maltepe’de ikinci yüzyıla 
YAKIŞIR ÇALIŞTAY
Maltepe Belediyesi, “Yeni Yüzyılda Yeni Bir Vizyon İçin Gel 
Fikrini Söyle” sloganıyla Maltepe Kent Çalıştayı düzenledi.

Bireylerin, takım ruhuyla 
hareket edebilme becerisi-
ni geliştirip, iş hayatında ve 
sosyal yaşamda bu becerinin 
uygulanmasına katkı sağla-
mak amacıyla düzenlenen 
festivalde, Türkiye genelinden 
765 sporcu yarıştı. 
SPOR VE EĞLENCE BİR ARADA 

Festivalde,  yüzlerce kişi 
hem spor yaptı hem de müziğe 
eşlik edip oyunlar oynayarak 
doyasıya eğlendi. Etkinlik 
süresince alanda çeşitli oyun 
grupları, eğlenceli aktiviteler, 
ikramlar ve  DJ performans 
eşliğinde hem çocuklar hem 
de vatandaşlar için su üzerinde 

olduğu kadar karada da eğlence 
imkânı sunuldu. Sporculara ai-
leleri de alkışlarla destek verdi. 
ÇEBİ: TÜM İSTANBUL’A İLHAM 
OLMAYA DEVAM EDİYORUZ.

Festival sonunda dereceye 
giren takımlara kupa ve madal-
yalarını Belediye Başkanı Ke-
mal Çebi takdim etti. Dragon 
Bot Festivali’ne katılım sağla-
yan tüm sporculara teşekkür 
eden Başkan Çebi, “ Küçükçek-
mece’de yaşam kalitesini ve 
keyfini artırmak için çalış-
malarımıza devam ediyoruz. 
Geleneksel festivallerimiz ile 
Küçükçekmecelilerle oluş-
turduğumuz kent kültürünü 

güçlendirirken, etkinliklerimiz 
ile birçok yerel yönetime ilham 
oluyoruz. Küçükçekmece’nin 
sanat, spor, edebiyat, sinema 
ve kitapla anılmasını istiyor bu 
yönde faaliyetlerimizi sürdü-
rüyoruz. Tüm sporcularımızı 
tebrik ediyor, etkinliğin düzen-
lenmesine katkı sağlayan tüm 
çalışma arkadaşlarıma teşek-
kür ediyorum” diye konuştu. 
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Festivalde dereceye giren 
takımlar: 

1. Tema İstanbul 2 
2. A&T Bank Esenler 

Belediyesi Su Sporları Kulübü 
3. Asmar Holding 

Küçükçekmece’de 
DRAGON BOT 
HEYECANI 
Küçükçekmece Belediyesi Gençlik ve 
Spor Hizmetleri Müdürlüğü tarafından 
Küçükçekmece Gölü’nde düzenlenen 
Dragon Bot Festivali, 35 takımın heye-
can ve kıyasıya rekabetine sahne oldu. 

Sosyal anlamda yaptığı fa-
aliyetlerle adından söz ettiren 
Bağcılar Belediyesi, festivalle-
rine devam ediyor. Geleneksel 
Kiraz Festivali Bağcılar’da 
her yıl olduğu gibi bu senede 
düzenlendi. Belediye Başkanı 
Abdullah Özdemir ve berabe-
rindeki siyasi heyet vatandaş-
lar ile buluştu.  
KATILIM YOĞUN OLDU

Bağcılar Belediye Başkanı 
Abdullah Özdemir ev 
sahipliğinde gerçekle-
şen Festivale; İstanbul 
3. Bölge Milletvekili 
Halis Dalkılıç ve Seda 
Gören Bölük Bağcılar 
Kaymakamı Abdul-
lah Uçgun, AK Parti 
Bağcılar İlçe Başkanı 
Rüstem Tüysüz ve 
Bağcılarlı vatandaşlar 
katıldı. 
"BAĞCILAR'DA YEŞİLİ ÖN 
PLANA ALDIK"

Özdemir, Kiraz festivaline 
katılanlara teşekkür ederken, 
“Toprakları ile verimli bir ilçe-
de yaşıyoruz. Belediye olarak 
geçmişten bugüne kadar yeşil 
alan konusunda çalışmalara 

hız kesmeden devam 
edeceğiz. Var olan 
yeşil alanları hızlı bir 
şekilde ikiye katla-
mayı hedefliyoruz. 

Bu süreç içerisinde önemli 
adımlar attık. Bu süreç içeri-
sinde bakanlığımız ile beraber 
65 metrekarelik Millet Bahçesi 
alanını Bağcılar’a kazandır-
dık. Yeni başlamış olduğumuz 
parklarımızda var. Tabii 20 
yeni parkımızı da bu süreçte 
kazandırmayı hedefliyoruz. 

Buradaki alanlar gibi Bağcı-
lar’da yeşil alanlar önceliğimiz 
olacak.”dedi.
EĞLENCELİ GÖRÜNTÜLERE 
SAHNE OLDU 

Festivalde Kiraz ve yemek 
ikramı yapıldı. Nasreddin hoca 
ve Palyaçolar miniklere renkli 
anlar oluşturdu. Ağızda kaşık 
ile en fazla kirazı götürme ya-
rışı olurken halat çekme oyunu 
ile eğlence anı doruğa ulaştı.
SERKAN HORUZ 

Bağcılar’da Kiraz Bereketi 
Bağcılar Belediyesi geleneksel hale getirdiği Kiraz Festivali'ni bu sene de coşkuyla kutladı.

Sarıyer’de belediye verdiği 
mikrokredilerle kadınların eko-
nomik umudu oldu.

Sarıyer Belediyesi’nin giri-
şimci kadınlara verdiği mikrok-
redi desteği ile kendi ürettikleri 
ürünleri satarak, kazançlarını 
sağlayan kadınlar Tarabya 
sahilinde “Yaza Merhaba Kadın 
Emeği Pazarı” kurdu. 
TAKIDAN, OYUNCAĞA

18 Haziran tarihine kadar 
devam edecek pazarda takıdan 
çantaya, örgü oyuncaklardan 
kıyafetlere, dantellerden örgü 

terliklere kadar çeşit çeşit ürünler 
yer alıyor. 
SMA ANNESİ: DÜNYAYI 
KADINLAR KURTARACAK

Mikrokredi ile el işi ürünle-
rini ortaya çıkararak tüketiciyle 
buluşturan 110 kadın geniş ürün 
yelpazesiyle aile bütçelerine katkı 
sunuyor. Bu yıl ilk kez kermese 
katılan iki çocuk annesi Arzu 
Şahin her kadın özeldir ama özel 
çocuğu olan anneler bir başka 
özel diyerek kermese katılma 
amacını şöyle anlattı; “Benim iki 
çocuğum da SMA hastası. Kızım 

ve oğlum üniversite öğrencile-
ri. Kızım moleküler biyoloji ve 
genetik mezunu. Şu an da tıp 
öğrencisi. Tez konusu ise SMA. 
Bizler bu hastalık için çok müca-
dele ettik.  Bu çok uzun soluklu 
bir süreç. Çocuklarıma bu alanda 
destek olmak için el emeği ürün-
ler yapmaya başladım. Dünyayı 
kadınlar kurtaracak. Buradan 
elde edilen gelirlerin ekonomiye 
dönmesi çok güzel. Sarıyer Bele-
diyesi’ne teşekkür ediyor, herkesi 
Tarabya’ya bekliyorum.”
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Sarıyer’de destek, 
el emeği pazarına dönüştü
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Beşiktaş’ta Temizlik İşleri 
Müdürlüğü’ne bağlı ekiplerce 
ilçe genelinde atık yönetimi 
çalışması başlatıldı. Bu kap-
samda vatandaşlardan gelen 
talep sonucunda çöp kontey-
nerleri hem çevre kirliliği hem 
de görüntü kirliliğinin önüne 
geçmek amacıyla yer altına 
alınıyor. İlk etapta Levent, 
Arnavutköy ve Bebek Mahal-
leri’nde gerçekleştirilen proje 
tüm ilçede zamanla hayata 
geçirilecek. 

AKPOLAT: ATIK YÖNETİMİNİN 
ÇAĞA UYGUN OLMASI 
GEREKİYOR

Çalışmaları yerinde incele-
yen Beşiktaş Belediye Başkanı 
Rıza Akpolat çevre ve görüntü 
kirliliğinin önemine dikkat 
çekerek şunları söyledi: 

“Beşiktaş’ta çevre ve görüntü 
kirliliğini önlemek adına çöp 
konteynerlerimizi yer altına 
alıyoruz. Göreve geldiğimiz 
günden itibaren özellikle nüfu-
su yoğun olan mahallerimizde 

böyle bir talep oluşmuştu. Biz 
de hızlıca bunu organize etmeye 
başladık. Atık yönetimini çağa 
uygun, modern bir şekilde 
yapmaya çalışıyoruz. Arnavut-
köy, Bebek ve Levent Mahal-
lerimizde bunları bitirdik ve 
diğer mahallerimizde de hızlıca 
fizibilite çalışmaları bittikten 
sonra uygulamaları yapılacak. 
Bu çalışmalar kapsamında, yer 
altına özel olarak tasarlanmış 
atık konteynerleri ile evsel atık-
lar bu konteynerlerde toplanmış 
olacak.” KENT YAŞAM 

Konteynerler
Beşiktaş’ın 
çehresini 
bozmayacak

Beşiktaş Belediyesi, ilçe genelinde 
çevre ve görüntü kirliliğinin önüne 
geçmek adına çöp konteynerini yer 
altına alınması için çalışma başlattı. 

İstanbul’da Türk dünyası 
buluşmalarına da katkılar sunan 
Maltepe Belediye Başkanı Ali 
Kılıç, Asya’daki büyük Türki 
Cumhuriyetlere bir dizi ziyaret 
gerçekleştirdi. Türkistan, Kaza-
kistan ve Özbekistan gibi stratejik 
Türk Cumhuriyetlerinde temas-
larda bulunan Kılıç, önümüzdeki 
dönemde yapılacak iş birlikleri 
anlamında da önemli görüşmeler 
yaptı.
TÜRKİSTAN’DA ‘MUSTAFA KEMAL’ 
ADI YAŞAYACAK

Türkistan’a yaptığı ziyarette 
Türkistan Belediyesi Başkanı Nur-
bol Turaşbekov’la görüşen Kılıç, 
Mustafa Kemal müjdesi verdi. Kı-
lıç, “Ana yurdumuz Türkiye’den 
Ata yurdumuz Türkistan’a Musta-
fa Kemal Atatürk’ü yaşatıyoruz.

Kazakistan’ın değerli kenti 
ve bizim kardeş belediyemiz Tür-

kistan Belediyesi Başkanı Nurbol 
Turaşbekov’u belediye meclis 
üyelerimizle birlikte ziyaret ettik.
Kardeşimiz Türkistan’da da artık 
Mustafa Kemal Atatürk’ün adı 
yaşayacak.”Kılıç daha sonra Pir 
Ahmet Yesevi’nin türbesine geçti. 
Kılıç, “Türkistan’da, Pir Ahmet 
Yesevi’nin mekanındayız. Hangi 
partiden olursak olalım; Ahmet 
Yesevi’nin 11. yüzyılda bu toprak-
larda hayat verdiği birliği, dirliği 
ve huzuru yaşatmaya devam ede-
ceğiz.” ifadelerini kullandı.
AHMET YESEVİ 
ÜNİVERSİTESİ’NE ZİYARET

Kazakistan’da akademik bir 
ziyarete imza atan Kılıç, “Mal-
tepe ile Türk Dünyası kardeşliği 
güçleniyor. Kazakistan ziyareti-
miz kapsamında, Ahmet Yesevi 
Üniversitesi Rektörü Dr. Janar 
Temirbekova, Kazakistan Cum-

huriyeti Ticaret Odası Başkan 
Vekili, Türkistan Meclisi Milletve-
killeri, Türkistan Belediye Başkan 
Yardımcısı ve değerli Kazakistanlı 
dostlarımızla bir aradayız.”
ÖZBEKİSTAN’DA
KÜLTÜR-SANAT BULUŞMASI

Özbekistan Taşkent’te sa-
natçılarla bir araya gelen Kılıç, 
“Özbekistan, Taşkent’teyiz. 
Meclis üyelerimizle birlikte Tür-
kiye Taşkent Büyükelçimiz Olgan 
Bekar, Özbekistan’ın en önemli 
topluluklarından olan Özbekistan 
Sanatçılar Birliği Başkanı İbrahim 
Valihodcyev, Maltepe Belediyesi 
olarak kurucularından olduğu-
muz Avrasya Tiyatrolar Birliği 
Özbekistan Temsilcisi Aybek 
Kopadze ve Özbekistanlı sanatçı 
dostlarımızla bir aradayız.” şek-
linde paylaşım yaptı. 

HABER MERKEZİ

Kılıç’tan ‘Kızıl Elma’ turu
Maltepe Belediye Başkanı Ali Kılıç, Türk dünyasının önemli ülkelerini tek tek ziyaret etti.

Akçansa Çanakkale Fabrikası, Türkiye 
Hazır Beton Birliği Kalite Güvence Sistemi 
İktisadi İşletmesi (KGS) tarafından yapılan 
bağımsız denetimi başarıyla tamamlayarak Be-
ton Sürdürülebilirlik Konseyi’nce (CSC) verilen 
Kaynakların Sorumlu Kullanımı Sertifikası’nı 
altın seviyede yeniledi. 
BAŞARIYI TAÇLANDIRDI

2020 yılında altın sertifika almaya hak 
kazanan Türkiye’deki ilk, dünyada ise altıncı 
fabrika olan Akçansa Çanakkale Fabrikası, 
sertifikasını aynı seviyede yeniledi ve başarısı-
nı taçlandırdı. 
YILMAZ: ÖNÜMÜZDEKİ DÖNEMDE DE AYNI 
ŞEKİLDE DEVAM EDECEĞİZ

Bulundukları tüm bölgelerde ‘Gelecek için 
sorumlu çalışma’ prensibiyle çalışmalarına de-
vam ettiklerini belirten Akçansa Genel Müdürü 
Vecih Yılmaz, sürdürülebilirlik odaklı çalışma-
larıyla uluslararası standartlarda ödüllendiril-
mekten mutluluk duyduklarını söyledi. 

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Akçansa’ya 
bir ödül daha
Kaynakların verimli şekilde kullanılması-
na yönelik faaliyetlerini sürdüren Akçan-
sa, sürdürülebilirlik odaklı çalışmaları ile 

ödüllendirilmeye devam ediyor. 
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İstanbul Büyükşehir 
Belediye (İBB) Başkanı 
Ekrem İmamoğlu, 4 yılı 
bulan İstanbul’a hizmet 
maratonunun hesabını 
kamuoyu ile paylaştı. 
“İstanbul'a Hizmette 4. 
Yıl Sunumu”, “23 Haziran 
Demokrasi Şenliği” baş-
lığıyla Haliç Kongre Mer-
kezi’nde gerçekleştirildi. 
CHP milletvekilleri Özgür 
Karabat, Fethi Açıkel, ilçe 
belediye başkanları ve İBB 
bürokratları da sunumda 
İmamoğlu’na eşlik etti. 
“4 YIL ÖNCE KENDİMİZE 
BİR SORU SORARAK 
İŞE BAŞLADIK”

“Türkiye’yi büyük bir 
aile gibi görmeyen, insan-
lara, ‘Bizden mi, onlardan 
mı’ diye bakan anlayıştan 
mutlak kurtulmak zorun-
dayız” diyen İmamoğlu, 
“Biz, 4 yıl önce kendimize 
bir soru sorarak işe başla-
dık: İstanbul Büyükşehir 
Belediyesi, bu kadim 
şehrin ve şehirde yaşayan 
çok karma bir toplum, 16 
milyonun iddiasını ve la-
yık olduğu yaşam kalitesi-
ni sağlamak bakımından 
nelere odaklanmalıdır? 
Neler yapmalıdır? İşte bu 
soruya verdiğimiz vizyon 
cevabımız açık ve kısaydı: 
İstanbul; adil, yaratıcı 
ve yeşil bir şehir olacak.” 
ifadelerini kullandı. 

İBB’nin bütçesini, ‘aile 
bütçesi’ hassasiyetiyle yö-
netiyoruz. Her bir kuruşu 
bu kadim kent İstanbul 
için harcıyoruz. diyen 
İmamoğlu, yaptıkları faa-
liyetleri başlıklar halinde 
sıraladı.
KALKINAN İSTANBUL

“Size büyük bir gururla 
söyleyebilirim ki, 3,5 
yılda toplam 46 istasyo-
na sahip, 46,2 kilometre 
uzunluğunda, 5 metro ve 
1 tramvay hattını hizmete 
açtık. Halen 8 metroda 
inşaatlarımız hızla devam 
ediyor. 2024 Mart'a kadar 
raylı sistem ağına 18,9 ki-
lometre daha raylı sistem 
kazandırarak, bu büyük 
başarıyı devam ettiriyo-

ruz. Önümüzdeki 9 ayda 
hizmete açacağımız 3 raylı 
sistem hattımızla birlikte, 
yıllık ortalama 13 kilo-
metreyi aşan bir metroyla 
İstanbul tarihinin, yıllık 
bazda en çok metro üreten 
yönetimiyiz.” 

“Başlattığımız yeni uy-
gulamayla, İstanbullulara 
6 metro hattında hafta 
sonu 66 saat kesintisiz 
metro hizmeti sunuyoruz. 
Bu yatırım ve hizmetle-
rimizin sonucu, günlük 
raylı sistem kullanan 
İstanbullu sayısı yüzde 35 
artarak, 1,8 milyondan 
2,6 milyona çıktı. Raylı 
sistem alanında büyük 
bir inovasyonla TRAM34 
adlı projemizi geliştirerek, 
yerli ve milli tramvayları-
mızı üretmeye başladık. 
İstanbul'a 2030 ve sonrası 
için hedeflediğimiz 740 
kilometrelik raylı sistem 
ağına ulaşma hedefine, 
aklın ve bilimin ışığında 
ilerliyoruz. Bu proje-
lerden en önemlisi ise 
İstanbul’un en büyük, en 
hızlı metro projesi olan, 
şehri bir uçtan diğerine 
bağlayan ve tamamen 
yer altından giden 74,5 
kilometre uzunluğunda-
ki 13 istasyonlu HIZRAY 
projesini hazırladık. Yeni 
nesil ve ekspres metro 
projemiz olan HIZRAY 
ile doğu-batı ekseninde, 
Sabiha Gökçen Havalima-

nı’dan Beylikdüzü’ne, 55 
dakika gibi bir sürede ula-
şım sağlanabilecek olup, 
sadece bu hatta günde 
1,5 milyon yolcu taşımayı 
hedefliyoruz. Öte yandan, 
toplamda 2 milyonu aşkın 
İstanbullunun yaşadığı Se-
faköy - Beylikdüzü metro 
hattının ise projesini ve 
finansmanını hazırladık. 
İBB Meclisi’nden onayı-
mızı da aldık. Bu konuda 
da aynen 300 metrobüs 
projesinde olduğu gibi, 
Sayın Cumhurbaşkanı’n-
dan onay bekliyoruz.”
ULAŞILABİLİR İSTANBUL

“Ulaşım yatırımla-
rında ağırlığı metroya 
verirken, diğer boyutları 
da ihmal etmedik. 3.000’i 
aşkın özel halk otobüsü-
nü İETT markası altında 
birleştirerek, hizmet 
standardını yükselttik. 
Bu kapsamda taşeronda 
çalışan şoförleri, Büyük-
şehir ailesine katarak, 
ailemizi büyüttük. İBB 
ailesine kazandırdığımız 
1.841 şoförü de çalışma 
koşullarını iyileştirerek, 
belediyemizin bireyi 
haline getirdik. Kendi 
kaynaklarımızla finanse 
ettiğimiz 195 yeni metro-
büsü hizmete soktuk. 
DENİZ ŞEHRİ İSTANBUL

“Deniz ulaşımını 
iyileştirmek için üst üste 
atılımlar yaptık. Örneğin; 

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, 4 yıllık görev süresinin 
hesabını, canlı yayında kamuoyuna verdi. Kentin tüm 
sorunları, beklentileri ve taleplerine yönelik çalışmala-
rın detaylarını kamuoyuyla paylaşan İmamoğlu, iktidar 
kanadından gelen tüm engellemelere rağmen yaptıkla-
rı hizmetleri örnekleriyle sıraladı. 

çürümeye terkedilmiş tarihi 
gemilerimizi restore ede-
rek, sefere sunduk. 2019’da 
göreve geldiğimizde, deniz 
şehri İstanbul’da, sadece 20 
hatta Şehir Hatları vapurları 
çalışıyordu. Bugün yüzde 70 
artışla, 34 hatta vapurlarımız, 
16 milyona hizmet veriyor. 
Yine yıllardır atıl halde bırakı-
lan Haliç Tersanesi’ni yeniden 
çalışır hale getirerek, burada 
ürettiğimiz 5’i hibrit 50 Deniz 
Taksi’yi İstanbulluların hiz-
metine sunduk.”
DİRENÇLİ İSTANBUL

Depreme hazırlık konusun-
da bilgiler veren İmamoğlu, 
“Güçlendirme için attığımız 

önemli adımlarda, ulaşımdan 
lojistiğe kadar, deprem afetine 
karşı alacağımız tüm önlem-
leri bütünlüklü bir şekilde 
ele alıyoruz. Geliştirdiğimiz 
‘Hızlı Tarama Yöntemi’yle 35 
bine yakın inceleme yaptık. 
‘İstanbul Yenileniyor’ sistemi 
üzerinden sürdürdüğümüz 
kentsel dönüşüm çalışmala-
rına, 24 bin başvuru yapıldı. 
6 binden fazla konut ve ticari 
birimde, yaklaşık 25 bin kişi 
ile uzlaşma aşamasına geçildi. 
6 sosyal konut, 7 kentsel 
dönüşüm projesi, 1 Kaynak 
Geliştirme Projesi olmak üzere, 
14 KİPTAŞ projesini tamam-
ladık. 17 projenin temellerini 
attık. KİPTAŞ tarihinde ilk kez, 
projeleri sahiplerine erkenden 
kavuşturduk. KİPTAŞ Silivri 4. 
Etap sosyal konut projesini 5 
ay, KİPTAŞ Tuzla Meydan Evler 
sosyal konut projesini 6 ay ve 
KİPTAŞ Tuzla Aydınlık Evler 
sosyal konut projesini tam 1 yıl 
erken teslim ettik.” dedi.

ÜRETEN İSTANBUL
“İstanbullu çiftçi ve üreti-

cilere İBB tarihinde daha önce 
hiç görmedikleri destekleri 
sunduk. Üreticilerimize fide, 
yağlık ayçiçeği tohumu, buğ-
day tohumu, gübre, sulama 
malzemeleri, mazot, kuzu 
besi yemi, mısır tohumu, 
büyükbaş sığır ve manda süt 
yemi dağıtarak şehrimiz kır-
salında tarımsal kalkınmanın 
en önemli destekçisi olduk. 
Kemerburgaz'da yıllardır atıl 
halde bırakılan serayı, ‘Fide 
Üretim Merkezi’ne dönüştü-
rüp, fide üretimine başladık. 
Fideleri, 15 ilçe ve 166 ma-
halledeki çiftçilerimize hibe 
ettik.”
YATIRIMCI İSTANBUL

“İBB, tüm kamu ku-
ruluşlarında olduğu gibi, 
aslında halkın, vatandaşın 
malı. Bizim görevimiz, bize 
verilen bu emaneti büyüte-
rek, bizden sonra geleceklere 
teslim etmek. Aynen İBB’de 

olduğu gibi, iştiraklerimizde 
de disiplinli mali politikalarla 
istikrarlı büyüme elde ettik. 
İştirak şirketlerimizin gelirle-
rini, bütün ekonomik sıkıntı-
lara rağmen, 2022 yılında bir 
önceki yıla kıyasla iki kattan 
fazla artırarak, 31.5 milyar 
TL’den 72 milyar TL’ye ulaştır-
dık. Yatırımlarımızı seçerken, 
halkımıza en üst düzeyde ya-
rar sağlayan ve kendi kendini 
finanse etme yeteneği yüksek 
olanlara öncelik verdik. İştirak 
şirketlerimizin yatırımlarını, 
bir önceki yıla kıyasla, yüzde 
63 artırarak, 1 milyar TL’den 
1,6 milyar TL’ye çıkardık. Bu 
kapsamda, sadece iştirak şir-
ketlerimiz tarafında, bu yılın 
sonuna kadar yaklaşık 5,5 
milyar TL’lik yatırım yapmış 
olacağız. İştiraklerimizin öz 
kaynaklarını da 2022 yılında, 
önceki yıla göre yüzde 52 artı-
rarak, 12,2 milyar TL’den 18.6 
milyar TL’ye yükselttik. 

KENT YAŞAM 

İmamoğlu 4 yılın 
hesabını verdi
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TEMAMIZ HUZUR
TEMENNİMİZ

DAİMİ OLMASI

Bayramla birlikte kucakladığınız
huzur ve mutluluğun daimi olması
dileğiyle...

iyi bayramlar
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Polat ile Salıcı aileleri arasında 
evlilik bağı kuruldu. İş insanı Öz-
demir Polat’ın kızı Tansu Polat ile 
Gaziantep’in seçkin ailelerinden 
Salıcıların oğlu Alp Salıcı, evliliğe 
adım attılar.
SİYASET VE İŞ DÜNYASINDAN 
YOĞUN KATILIM

İstanbul Yeşilköy’de hizmet 
veren ünlülerin düğünlerine ev 
sahipliği yapan Polat Oteli’nde 
gerçekleşen Polat ve Salıcı ailele-
rinin düğün törenine, AK Parti 
İstanbul Milletvekili Şamil Ayrım, 
CHP Erzincan Milletvekili Mustafa 
Sarıgül, MHP MYK Üyesi Gökhan 
Türkeş Öngel, Esenyurt Belediye 
Başkanı Kemal Deniz Bozkurt, 
KARPAT Vakfı Genel Başkanı Erkan 
Koçali, Esenyurt Belediye Başkan 
Yardımcısı Selçuk Günerhan, 
Esenyurt Belediye Meclis Üyesi Ay-
han Mutlu Torcu adını yazamadı-
ğımız siyasi parti temsilcileri, sivil 
toplum örgütleri, meclis üyeleri 

bölgenin tanınmış ünlü İş insan-
ları çok sayıda Kars, Ardahan, 
Iğdır ve Gaziantepli davetli katılım 
sağladı.
NİKAHI, BAŞKAN BOZKURT KIYDI

Genç çiftin nikahını Esenyurt 
belediye Başkanı Kemal Deniz 
Bozkurt kıyarken Nikah şahitliğini 
İstanbul Milletvekili Şamil Ayrım, 
MHP MYK Üyesi Gökhan Türkeş 
Öngel, Halim Memişoğlu, Mehmet 
Salıcı, Buğra Bozdemir, Mehmet 
Metin, Kemal Şişman Başak Bozde-
mir ve Ceren Memişoğlu yaptılar.

BOZKURT GELENEĞİNİ BOZMADI
Nikahı kıyan Esenyurt Beledi-

ye Başkanı Kemal Deniz Bozkurt 
her nikahta yaptığı geleneğini 
bozmadı ve damadı diz çöktürerek, 
gelinliğin alt bölümüne takıyı 
taktırdı.
SERTTAŞ SAHNE ALDI

Düğünde Halk Müzik Sanatçısı 
Bülent Serttaş sahne alarak, söy-
lediği türküleriyle, halaylarıyla ve 
yorumlarıyla davetlileri coşturdu. 
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Polat ile Salıcılar evliliğin 
güçlü bağıyla birleşti
İş insanı Özdemir Polat’ın kızı Tansu Polat ile Gaziantep’in tanımış Salıcı 
ailesinin oğlu Alp Salıcı muhteşem bir düğün töreni ile dünya evine girdi.

Kızımız Tansu ile damadımız Alp’in 10 Haziran 
2023 tarihinde RENAISSANCE POLAT YEŞİLKÖY’de 

gerçekleştirdiğimiz düğün törenine bizzat katılan ve 
Nikah Şahidimiz olan AK Parti İstanbul Milletvekili Sayın 
Şamil Ayrım’a, CHP Erzincan Milletvekili Sayın Mustafa 
Sarıgül’e, MHP MYK Üyesi Sayın Gökhan Türkeş Öngel’e, 
nikamızı kıyan Esenyurt Belediye Başkanı Sayın Kemal 

Deniz Bozkurt’a,  KARPAT Vakfı Genel Başkanı Sayın Erkan 
Koçali’ye, Esenyurt Belediye Başkan Yardımcısı Sayın 

Selçuk Günerhan’a, Esenyurt Belediye Meclis Üyesi Sayın 
Ayhan Mutlu Torcu’ya, Kars-Ardahan ve Iğdır Federasyon 

Başkan ve Yöneticilerine,  çiçek-çelenk göndererek ve 
telefonla arayarak mutluluğumuzu paylaşan diğer 

milletvekillerimize, il ve ilçe başkanlarımıza dostlarımıza 
sonsuz teşekkürlerimizi sunarız. 

POLAT VE SALICI AİLELERİ ADINA 
ÖZDEMİR POLAT

TEŞEKKÜR
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